
ПРОТОКОЛ № 4

постійної  комісії  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства, 
будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку

від ”15” грудня 2015 р.
ПРИСУТНІ:
Голова постійної комісії Т.Демко
Заступник голови комісії В.Тюска
Секретар комісії О.Майданюк

Члени комісії: Р.Шагала, В.Тюска, М.Лужецький

Відсутні: 

Запрошені:  І.Лепкий  – директор  департаменту  міського  господарства, 
М.Летнянчин  –  начальник  відділу  з  питань  надзвичайних  ситуацій  та 
цивільного  захисту  населення,  О.Круп’як  –  фізична  особа  –  підприємець, 
Н.Чернюк – голова ГО ”Спільна поміч”

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про  виконання  міських  Програм  в  галузі  житлово-комунального 
господарства за 2015 рік та план роботи на 2016 рік 

2. Про затвердження програми ”Технічного і фінансового забезпечення, 
удосконалення та розвитку системи централізованого оповіщення і  зв’язку 
міст Дрогобича та Стебника на 2016 рік”

3. Про затвердження цільової програми ”Захисту населення і території 
міст  Дрогобича  та  Стебника  від  надзвичайних  ситуацій  техногенного  та 
природного характеру на 2016-2020 роки”

4.  Про  затвердження  Статуту  комунального  підприємства  ”Екологія 
добра”

5.  Про  припинення   (ліквідація)  юридичної  особи  управління 
комунальних ресурсів виконавчих органів Дрогобицької міської ради

6. Про придбання спецтехніки для комбінату міського господарства
7. Про приватизацію приміщень

1.  Слухали:   Про  виконання  міських  Програм  в  галузі  житлово-
комунального господарства за 2015 рік та план роботи на 2016 рік 
Доповідач: І.Лепкий – директор департаменту міського господарства
Шагала Р.М. – запропонував передбачити кошти на ремонт водопроводу у 
випадку капітального ремонту доріг на вул. Бориславській
Про необхідність придбання каналізаційно-пробивної машини для КМГ



А.Янів  – голові  комісії  Т.Демку звернутись до міського голови з  приводу 
передбачення коштів в міському бюджеті на 2016 р. на ремонтно-будівельні 
роботи кладовища на вул. П.Орлика
А.Янів  –  просить   розглянути  питання  виділення  коштів  на  проведення 
рекультивації сміттєзвалища в с. Брониця
Виступив:  Т.Демко  –  з  приводу  розгляду  питання  будівництва 
сміттєпереробного заводу
Голосували:  ”за” – 6
Вирішили: інформацію взяти до відома.

2. Слухали:   Про затвердження програми ”Технічного і  фінансового 
забезпечення,  удосконалення  та  розвитку  системи  централізованого 
оповіщення і зв’язку міст Дрогобича та Стебника на 2016 рік”
Доповідач:  М.Летнянчин  -  начальник  відділу  з  питань  надзвичайних 
ситуацій та цивільного захисту населення
Т.Демко  –  необхідно  виділяти  кошти  на  проведення  ремонту  приміщень 
бомбосховищ у місті
Голосували:  ”за” – 6
Вирішили: підтримати дане рішення

3. Слухали:  Про затвердження цільової програми ”Захисту населення і 
території  міст  Дрогобича  та  Стебника  від  надзвичайних  ситуацій 
техногенного та природного характеру на 2016-2020 роки”
Доповідач:  М.Летнянчин  -  начальник  відділу  з  питань  надзвичайних 
ситуацій та цивільного захисту населення
Т.Демко  –  пропонуємо  вам  звернутися  до  районної  ради  щодо  виділення 
коштів. Також пропонуємо розробити Програму щодо виділення коштів на 
придбання нової техніки.

Голосували:  ”за” – 6
Вирішили: підтримати дане рішення

4.  Слухали:   Про затвердження Статуту комунального підприємства 
”Екологія добра”
Доповідач: Н.Чернюк – голова ГО ”Спільна поміч”
Голосували:  ”за” – 6
Вирішили: підтримати дане рішення

5.  Слухали:   Про  припинення   (ліквідація)  юридичної  особи 
управління комунальних ресурсів виконавчих органів Дрогобицької міської 
ради
Доповідач:  В.Коцюба  –  заступник  міського  голови  з  питань  діяльності 
виконавчих органів, керуючий справами виконкому
Т.Демко – продовжити термін ліквідації до трьох місяців, а також додати ще 
дві одиниці до складу лічильної комісії



Голосували:  ”за” – 6
Вирішили: підтримати дане рішення
Т.Деко – щодо самої  структури, начальник відділу М.Летнянчин роз’яснив 
чому не можна скорочувати у його відділ одиницю.
Р.Шагала – пропоную підтримати керівника відділу.
Вирішили: підтримати дане рішення

6.  Слухали:   Про  придбання  спецтехніки  для  комбінату  міського 
господарства
Доповідач: А.Янів – директор комбінату міського господарства
Голосували:  ”за” – 6
Вирішили: підтримати дане рішення

7. Слухали:  Про приватизацію приміщень
Доповідач: Р.Росоха – начальник управління комунальних ресурсів
Голосували:  ”за” – 6
Вирішили: нежитлові приміщення за адресами: вул. Грушевського, 19, вул. 
Війтівська  Гора,  37,  вул.  П.Орлика,  14  –  підтримати,  а  нежитлове 
приміщення за адресою вул.. Шевченка, 2 – винести на розгляд сесії.
Питання щодо надання пільгової оренди  приміщень винести на розгляд сесії.

Голова постійної комісії ради Т.Демко

Секретар комісії О.Майданюк


